

《单词百科:smartness是什么意思?smartness怎么发音?smartness的解释和用法》

英语单词smartness是什么意思?smartness怎么读?smartness怎么发音?简答网为您整理了smartness的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



smartness怎么读

smartness的读音:[sm :tn s]

smartness的意思

1、n.现代风格, 机灵, 敏捷;

smartness的近义词

1、alacrity n.敏捷;活泼;欣然;乐意;

2、brightness n.亮度;明亮;光泽度;灯火通明;

- 3、briskness n.轻快;活泼;灵活;清新;
- 4、chic adj.漂亮的,时髦的,潇洒的;别致的;
- 5、chichi adj.装作聪明的,故作时髦的;

smartness的双语例句

- 1、The jumper strikes the perfect balance between comfort and smartness.

这件套头毛衣又舒服又漂亮。

- 2、The smartness of the pace soon exhausted him.

敏捷的步伐很快就让他精疲力竭。

- 3、The smartness of the boy pleased everyone.

孩子的聪明让每个人都很高兴。

- 4、I have betrayed you with my lack of smartness.

由于我的疏忽,已经给你造成了很大的损失。

- 5、But we can be wiser than them! Show your wisdom to them not your smartness.

但是我们比他们更聪明! 展示你的智慧,而不是灵巧。

- 6、The unresponsive are the sluggish. The lagged will be beaten. Smartness is the root of victory.

“迟钝”就会“迟缓”,落后就要挨打,“敏捷”才是胜利的根本。

- 7、In the future, the smartness of computers will surround you.

将来,你身边环绕的都是电脑的精明。

- 8、The soldiers all did with the smartness and precision of the King's own guards.

士兵们的动作准确无误,干净利落,和国王的禁卫军一模一样。

- 9、His smartness of the morning had seemed to Tom a good joke before, and very ingenious.

汤姆那天早晨耍的滑头,他原来觉得是个很好的玩笑,而且非常聪明.

10、Evolving drugs allows a researcher to be stupid, while evolution slowly accumulates the smartness.

药物进化的过程中,进化在缓慢地积累着聪明才智的同时,也允许研究人员犯蠢.

11、Intelligence and smartness in general is fundamentally prediction machinery.

一般而言,智能或者聪明,根本就是一种预测机制.

12、The prevalence of top-quality garment offers promising prospects for developing shirtings, are characterized, and smartness.

服装高档化的趋势,为衬衫料的开发带来了广阔前景.

13、The men who thinks to get on by mere smartness idling meets failure at last.

那些想通过小聪明闲混到出人头地的人最终会落个失败的下场.

以上是简答网为您整理的smartness怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于smartness

的用法、smartness的释义、

smartness的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/smartness>